
KRAJEVNA SKUPNOST BANJŠICE 

 

ZAPISNIK 9. SEJE SVETA KS 
 
 

Datum: 28.9.20223 

Pričetek seje ob 19.00 h 

 

Prisotni:  Lilijana Lazar Šuligoj, Simon Jakopič, Alojz Testen, Simon Humar, 

 

Opravičeno odsotni: Dejan Strgar, Maja Jakopič, Izidor Žbogar 

 

 

Dnevni red 

 

1. Realizacija sklepov 8. redne seje 

2. Pregled tekočih projektov KS Banjšice 

3. Pregled načrta za novo kategorizacijo cest v KS Banjšice in priprava predlogov za dodatne ceste, 

ki bi jih bilo potrebno kategorizirat 

4. Priprava predlogov za osnutek proračuna za 2024/ 2025 

5. Razno 

 

Dnevni red je bil soglasno sprejet 

 

 

 

1. Sanacije čajne kuhinje v domu krajanov je končana 

Sklep: načrtujemo opremo kuhinje, ki bo služila pri dogodkih v večnamenski dvorani 

2. Pregled načrta za novo kategorizacijo cest v KS Banjšice  

Sklep: predlagamo odseke cest, ki bi se jih še lahko kategoriziralo kot občinske ceste. Predloge pošljemo v 

dopisu Kategorizacija občinskih cest ga. Silvana Matelič, dne 29.9.2023 

3. Dela na vodovodnem omrežju v Mrcinjah- krajan je klical, kakšna dela se izvajajo, KS ni obveščena 

4. Sanacija električne napeljave- pridobimo ponudbo, zadolžen Simon Jakopič 

5. Čiščenje in nujna popravila avtobusnih čakalnic- čakamo ponudbo G. Miljavca 

6. Za izvedbo krajevnega praznika 8.10.2023 prispevamo 500E 

7. Betoniranje krajevne poti na Rob- po predračunu 

8. Izdelava kontejnerske ograje- po predračunu 

9. Kontejner za odlaganje silažne folije in mrež- predlagamo, da je nekje v bližini kmetije ali hiše- po 

dogovoru 

10. Finančni plan 

Strehe 3000 

Elektrika 10.000 

Nujna sanacija odra in večnamenskega objekta 10.000 

Oprema za kuhinjo 

Nadstrešek- vetrobran 3000 

Sanacija WC- jev v kulturnem domu 1500  

Nakup miz 3000 

Beljenje prostorov 5000 

Delovanje 

Okna na bivši trgovini- last občine in čiščenje prostorov 

Znesek za vzdrževanje krajevnih poti, bi bilo potrebno povečati, zaradi betoniranja krajevnih poti- 

klancev 

11. Pogoji dajanja prostorov v najem: kuhinja, šank, igrišče z odrom 

12. Telekom- kdaj bodo odstranili kable 

13. Pregled ponudbe za izdelavo požarnega načrta 

Sklep: 

Ker dela na električnih inštalacija in na objektu še niso zaključena, še ne zaprosimo za izdelavo 

požarnega načrta, vendar smo ponudbo pregledali in načrtujemo izvedbo v najkrajšem času. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Sestanek se zaključi ob 22.30 h 

 

 

 

Zapisnikar: Lilijana Lazar Šuligoj 

 

Sejo vodil: 

Predsednica sveta KS Banjšice: Lilijana Lazar Šuligoj 

 


